
Elevrådsmøte ang. Klubb-huset 

Elevrådet ved Seter skole har hatt et møte ang. klubbhuset i Osen. Vi diskuterte hva vi 
tenker rundt det å selge huset og bygge nytt lokale. 

Lokalet i Osen er et helt OK lokale å bruke. Men, for oss som kommer over fjorden med 
Osenfjord, kan det blir litt vanskelig. Vi er alltid avhengig av å ha skyss fra Sandviksberget og 
til Osen. Ettersom det er et gammelt bygg og for langt unna for oss som kommer med båt, 
er vi helt enige i at bygget skal selges. 

Vi kom fram til at beste løsning, er å bruke et hus som allerede står. Fordi, hvis kommunen 
skal bygge et nytt bygg, vil det ta veldig lang tid og da har ikke vi noe å gjøre i mellomtiden. I 
tillegg kommer det til å bli flere begrensninger på hva vi kan gjøre i det nye bygget. 
Selvfølgelig, vi skal ikke rasere lokalet. Men det blir flere regler på at vi må være forsiktig 
med ditt og datt. Så for vår del, er ikke et nytt bygg nødvendig, bare vi har et lokale som 
funker som ungdomshus. 

For oss Sætringer er det mest relevante lokalet på Strand, fordi da slipper vi å være avhengig 
av skyss. Vi ble enige om at ungdomshuset på Strand, hadde vært en bra plass å ha klubben. 
Hvis vi ungdommer får være med å pusse opp lokalet, male innvendig og gjøre det litt 
ungdommelig, hadde det blitt perfekt!  

Vi snakket også om at det ikke alltid er like bra oppmøte, hvorfor er det slik? 

Etter samtaler med de på strand og etter egen erfaring, er det fordi det kan bli veldig 
kjedelig. Hvis vi skifter lokale ønsker vi at det skal bli kjøpt inn nytt utstyr, som 
bordtennisbord ol. Vi ønsker også at det skal organiseres aktiviteter, iallefall noen kvelder 
sånn at vi ungdommer finner på noe sammen. Fordi vi blir sittende en del i ro med en 
telefon hver i hånden, og hva er sosialt med det? 


